
Zápisnica č. 01/23 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 17. januára 2023 v Bratislave  

  

Prítomní:  Ján Kováčik – prezident SFZ 

Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 

Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy  

Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

 Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

 Tibor Végh - zástupca ÚLK 

 Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ  

Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 

Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 
 

Ospravedlnený:   Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov 

         Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

       Tomáš Medveď – zástupca hráčov 

Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
  

Prizvaní:        Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 

        Štefan Vaľko –  kontrolór SFZ 

        Albert Rusnák – reprezentačný tréner SR U19 

Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

Lukáš Pitek – vedúci Legislatívno-právneho oddelenia 

Program: 

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Správa reprezentačného trénera SR U19 – vyhodnotenie EURA 2022 
4. Integrita futbalu – správa o činnosti za rok 2022 a aktuálna situácia 
5. Informácia o priebežnom hodnotení systému práce s mládežou s akcentom na licenčný 

systém mládeže 
6. Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 

futbalovej infraštruktúry 



7. Prerokovanie návrhu na zmenu rozhodnutia o výške členského príspevku a návrhu na 
spôsob použitia vybraného členského príspevku riadnych, pridružených 
a individuálnych členov SFZ 

8. Prerokovanie návrhu programu Konferencie SFZ 
9. Prerokovanie návrhu rozpočtu SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2023 
10. Prerokovanie návrhu na vylúčenie klubov podľa čl. 26 ods. 1 písm. c) Stanov SFZ z 

dôvodu riešenia nároku asociácie na solidárny príspevok a výchovné pri zániku 
členstva v SFZ 

11. Schvaľovanie návrhu Smernice o príspevku na činnosť člena Komory SFZ pre 
riešenie sporov  

12. Schvaľovanie návrhu štatútu Slovenskej Futbalovej Akadémie 
13. Schvaľovanie návrhu na doplnenie nominačných listín rozhodcov a asistentov 

rozhodcov SFZ pre súťažný ročník 2022/23 
14. Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie celého 

kalendárneho roka 2022 
15. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi riadnymi zasadnutiami 

VV SFZ 
16. Schvaľovanie návrhov na udelenie odznakov SFZ                                        
17. Diskusia  

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 

Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku predstavil návrh programu 
a dal o ňom hlasovať. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Peter Palančík. 

Uznesenie č. 127/22 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice o infraštruktúre štadiónov so 
zapracovanými pripomienkami od Prezídia ÚLK. 

2) VV SFZ ukladá povinnosť klubom Fortuna ligy, ktoré svoje domáce súťažné zápasy 
nehrajú na prírodnej alebo hybridnej hracej ploche, aby v termíne do 31. decembra 2023 
mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela. 

 
Úloha trvá: 
Ide o úlohu s dlhodobým termínom. 



 
Uznesenie č. 145/22 VV SFZ 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o možnosti na zasielanie návrhov kandidátov na 
udelenie ceny Fair play MUDr. Ivana Chodáka.  

2) VV SFZ určuje deň 15. január 2023 ako posledný termín na zasielanie návrhov kandidátov 
na cenu Fair play MUDr. Ivana Chodáka.                                                    

T: v texte 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Úloha trvá: 
Uznesenie sa predĺžilo do 25. januára 2023. 
 
Uznesenie č. 151/22 VV SFZ: 

1) VV SFZ návrh na zvolanie Konferencie SFZ na deň 24. február 2023 do Popradu. 
2) VV SFZ ukladá GS SFZ, prezidentovi ÚLK a predsedom RFZ, aby v termíne do 31. 

januára 2023 nahlásili návrhy na zloženie pracovných komisií Konferencie SFZ.  
 

                                                                                                                      T: v texte 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Úloha trvá: 

Úloha uplynie termínom 31. januára, na februárovom zasadnutí VV SFZ bude predstavený 
návrh na zloženie pracovných komisií Konferencie SFZ.  

Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 
 

K bodu 3: Správa reprezentačného trénera SR U19 – vyhodnotenie EURA 2022 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Na zasadnutí privítal reprezentačného trénera SR U19 
p. Alberta Rusnáka, ktorý vyhodnotil činnosť pri svojom družstve a účinkovanie na EURO 
2022 organizované na Slovensku. 
 
Na úvod sa poďakoval vedeniu SFZ za vytvorenie veľmi dobrých podmienok pre reprezentačné 
družstvom U19 počas majstrovstiev Európy a taktiež za výbornú organizáciu celých 
majstrovstiev.  
 
Ako nám ukázali samotné majstrovstvá Európy tak okrem prvého zápasu s Francúzskom, kde 
sme vysoko prehrali (0:5) sme ostatné tri zápasy odohrali veľmi slušne. V dvoch zápasoch sme 
neinkasovali gól, čo bola dobrá vizitka našej prepracovanej defenzívy, ktorá bola našim 
základným pilierom k úspechu. Druhým pilierom, na ktorom sme chceli stavať bola tímovosť. 
Vytvorili sme silné vzťahové väzby v mužstve aj realizačnom tíme.  Túžba dosiahnuť účasť na 
majstrovstvách sveta bola vysoká a hráči tomu podriadili všetko. Išli na maximum, aj keď 
s množstvom individuálnych chýb. Ich výkon bol ovplyvnený slabšou kondičnou 
pripravenosťou a nie najideálnejšou hernou formou – časté zranenia , absencia zápasovej praxe, 



dorastenecká súťaž. Rozhodujúce zápasy o všetko sme zvládli takticky, výsledkovo aj mentálne 
v hlavách. Mužstvo bolo dobre pripravené a nastavené ísť za víťazstvom do poslednej minúty 
a to sa ukázalo ako kľúčové. Dosiahli sme úspech , ktorý tu bol naposledy pred 20-timy rokmi.  
 
Z nášho pohľadu sa nám podarilo v daný moment dostať z hráčov maximum, čo v nich bolo. 
Hráči ako Hollý, Ujlaky, Mičuda či Oravec predviedli na majstrovstvách veľmi dobré výkony 
a boli našimi ťahúňmi v zápasoch. Pritom Mičuda je o rok mladší, Ujlaky sa do reprezentácie 
svojimi výkonmi prebojoval až tesne pred majstrovstvami, s Oravcom sa ťahali dlhú dobu 
v klube zranenia a mal ako tréningový tak aj zápasový výpadok. Za našim očakávaním zaostali 
výkonmi Kóša, Jambor, Kopásek, Luka, Gaži, Sliacky, Halabrín. Boli to hráči , ktorý nám 
tvorili kostru mužstva a na ktorých sme sa spoliehali. Jambor nás ťahal svojimi gólmi celé dva 
roky a vyhrával nám zápasy a právom si ho mužstvo zvolilo za kapitána mužstva. Kóša s nami 
nebol dva roky (U21) a k tomu prišiel pred ME so zdravotnými problémami, ktoré sa nám 
podarilo doliečiť tesne pred prvým zápasom. Kopásek na celom turnaji zaostal za svojimi 
silnými stránkami ako konzistentnosť výkonov, bojovnosť a herná kvalita. Na Lukovi sa jasne 
podpísala zápasová absencia, keď posledný polrok prestal hrávať v klube za „A“ tím a jeho 
výkonnosť išla rapídne dole. Počas celého turnaja sa dá povedať, že sme hrali bez krídelných 
hráčov lebo či už Gaži alebo Sliacky sa nedokázali vôbec presadiť ani v jednom zápase a boli 
pre nás asi najväčším sklamaním. Posledný menovaný Halabrín mal zranenie pred ME a tým 
pádom aj výpadok hernej praxe, ale ešte stihol odohrať pár zápasov pred kempom za dorast 
v Senici, no ani on nedokázal v zápasoch dostať zo seba to, prečo bol v reprezentácií. Napriek 
tomu všetkému sa nám podarilo spoločným úsilím naplniť náš cieľ. Tento úspech sme dosiahli 
aj napriek tomu, že my ako realizačný tím a aj samotní hráči, sme si uvedomovali, že na turnaji 
sa viacerí z nich nepriblížili svojím optimálnym výkonom, ktoré počas dvoch rokov predvádzali. 
Dôležitým faktorom bolo, že na jeseň na UEFA tournamente, kde sme dosiahli dobré výsledky, 
sme mali 7 hráčov, ktorí hrávali ligu. Očakávali sme, že počas nasledujúcej zimnej prípravy sa 
ich ešte viac zapojí k mužstvám mužov, pred ME sme mali len 3 hráčov, ktorí nastupovali 
v mužskej súťaži, čo sa odzrkadlilo na ich výkonoch. Uvedomujeme si, že herný prejav 
navonok nebol ideálny, ale hráči zo seba dali maximum a spomínanými zbraňami (tímovosť, 
defenzíva) sa nám podarila úžasná vec a za to si zaslúžia absolutórium. Aj napriek všetkým 
okolnostiam sa dokázali zomknúť, zabojovať jeden za druhého a do poslednej chvíle verili, že 
to dokážeme. 
 
Na záver vyjadril presvedčenie, že na MS v Indonézii budú hráči vyspelejší po hernej stránke 
a participácia klubov na ich pripravenosti pre MS 2023  bude väčšia.  
 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U19 – vyhodnotenie 
EURA 2022. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



K bodu 4: Integrita futbalu – správa o činnosti za rok 2022 a aktuálna situácia 
 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Na zasadnutí privítal manažéra integrity futbalu p. 
Jakuba Čavoja, ktorý sa venuje na SFZ činnosti zameranej na preventívne opatrenia, podporu 
vyšetrovania, nastavenie a kontrolu dodržiavania predpisov v oblasti ochrany integrity futbalu. 
 
Prevencia: 
V rámci prevencie sa zameriavame predovšetkým na prípravu a realizáciu preventívnych 
školení pre našich členov z integrity futbalu. Každoročne tieto školenia absolvujú rozhodcovia 
a pozorovatelia rozhodcov Fortuna ligy a 2. ligy mužov. V dvojročných cykloch realizujeme 
školenia pre hráčov a realizačné tímy v kluboch Fortuna ligy a 2. ligy mužov a v kategóriách 
mládeže 1. ligy U15-U19. Okrem toho zabezpečujeme školenia reprezentácií v prípade postupu 
na záverečný turnaj, prípadne keď na území SR prebieha Elite round kvalifikácie majstrovstiev. 
Po školeniach v roku 2021, v rámci ktorých sme navštívili všetkých 28 účastníkov 2 najvyšších 
súťaží mužov a pripravili školenia pre 600  hráčov, sme sa v roku 2022 zamerali najmä na 
mládež, rozhodcov nižších líg a na ženský futbal. V roku 2021 sme na základe spolupráce 
s hráčskou asociáciou ÚFP odovzdali a uviedli do prevádzky aplikáciu Red button, ktorá slúži 
na anonymné nahlasovanie korupcie všetkým hráčom profi futbalu. V roku 2022 sme uvedenú 
aplikáciu poskytli aj všetkým hráčkam 1. ligy žien a hráčom 1. ligy U19 mužov. Počas všetkých 
školení bol odprezentovaný aj projekt Bezpečný futbal pre deti v spolupráci s Ipčkom. 
 
V roku 2022 sa realizovali nasledovné školenia: 
 

- Školenia Etický kódex + integrita (február-marec 2022) 5 seminárov, cca 650 
účastníkov  (rozhodcovia a delegáti 3.-6. liga) 

- Školenia 1.ženská liga(+U19 ženy) – 10 klubov – spolu 300 hráčok (máj-jún 2022) 
- Školenia všetkých tímov v rámci EURO U19 na Slovensku (jún 2022) 
- Školenia Akadémie a ÚTM: kategórie U15-U19 – spolu 42  klubov a cca. 2000  hráčov 
- Nováčikovia 2. liga mužov (5 klubov) (júl-august) 

 
Spolu cca. 3000 vyškolených členov SFZ v roku 2022. 
 
Pravidelne aktivity: 

- školenia sprostredkovateľov 
- školenia rozhodcov a pozorovateľov rozhodcov 1. a 2. ligy 
- upozornenia o aktuálnych trendoch a rizikách pre zástupcov klubov Fortuna ligy a 2. 

ligy, 
 
Sumár od roku 2016 do roku 2022 – 40 potrestaných + 9000 účastníkov školení (členov SFZ). 
 
Medzinárodné spolupráce (+národné) : 

- Prednášky a účasť na konferenciách FIFA a UEFA, Lotyšsko 
- Zastupovanie SR v Rámci Rady Európy a OSN 
- Konferencie 2022–Europol, UEFA, Play fair game(Dánsko), FIFA Compliance Summit 

2022, Responsible game (Lotyšsko), IntegriSportNext (Erasmus+, Holandsko) 
 
Aktuálny stav 

- Slovensko vnímané ako vzor pre ostatné krajiny – uznávané v tejto oblasti, prednášky 
pre iné krajiny o spôsoboch a postupoch pri našej práce 



- Znížený počet reportov z monitoringov systému 
- Zvýšený počet podnetov a ľudí ochotných spolupracovať 
- Problém – stávkovanie - ohrozená mládež, nižšie ligy a priateľské zápasy a turnaje + 

prvé kola Slovnaft cupu (ponuka stávkových kancelárii) 
- Spolupráca s políciou na základe dobrých vzťahov – bez špeciálnej jednotky na túto 

oblasť 
- Rozšírili sme monitoring stávkových trhov na 3. ligu a 1. ligu U19 
- Nižšie súťaže – korupcia zo športových dôvodov – problémom sú dôkazy 

a systémovosť 
- Riziko – podozriví majitelia klubov, sponzori, hráčski agenti a hráči ( v rámci našej 

činnosti sa nám podarilo zabrániť vstupu podozrivých investorov do klubov) 
 
Riziko – finančná situácia klubov (cieľ podozrivých majiteľov a sponzorov) 

- Závislosť – gambleri  (cielia na nich match-fixeri) 
- U19 + ženy – súťaže v ponuke stávkových vo veľkom množstve – hráči a hráčky bez 

príjmu 
- Šírka stávkovej ponuky (karty, rohy, počet gólov, priateľské zápasy) 

 
Najbližšia plánovaná činnosť: 
 

- Smernica o právno- organizačných zmenách ( cieľ ochrana integrity a zabránenie 
vstupu podozrivých osôb do slovenského futbalu) 

- Plánovanie školenia pre funkcionárov 3-5. liga 
- Pokračovať vo vyšetrovaní podnetov (prípady aj s medzinárodným významom) 
- Príprava regulácie, nakladania, a predaja práv na stávkovanie v slovenskom futbale 
- Riešiť problematiku gamblingu medzi športovcami 
- Riešenie konfliktu záujmov podľa pravidiel v Etickom kódexe SFZ 
- Pred sezónou 2023/2024 príprava kampane Fortuna liga hrá Fér 2 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie správu o činnosti za rok 2022 a aktuálnu situáciu v rámci 
integrity futbalu. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 5: Informácia o priebežnom hodnotení systému práce s mládežou s akcentom na 
licenčný systém mládeže 
 
Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Na zasadnutí privítal riaditeľa Technického úseku SFZ 
p. Martina Hasprúna, ktorý informoval o priebežnom hodnotení systému práce s mládežou 
s akcentom na licenčný systém mládeže SFZ, ktorý má presah do viacerých jeho oblastí. 



Cieľom Futbalových akadémií a Útvarov talentovanej mládeže je vychovávať čo najviac 
nadpriemerných hráčov a z tohto dôvodu ich aj SFZ podporuje.  
 
Štruktúra materiálu: 
 

1. Analýza FIFA z roku 2020. 
2. Porovnanie so zahraničím. 
3. Analýza aktuálneho stavu na Slovensku. 
4. Závery. 
5. Odporúčania – návrhy na zlepšenie. 

 
Štruktúra a systém práce s talentovanými hráčmi je nastavený optimálne a zároveň hodnotený 
veľmi dobre aj v porovnaní so zahraničím. Minimálne finančné zabezpečenie je schválené 
a garantované do súťažného ročníka 2024 / 2025 rozhodnutím VV SFZ. Štruktúra 
mládežníckych súťaží je nastavená spravodlivo a prináša do systému stabilitu. Uvedomujeme 
si, že nie všetko funguje ideálne a systém sa môže zdať pre niektorých aj nespravodlivý, ale 
chyby sa snažíme odstraňovať. 
 
Pozitíva: 
 

1. Licenčný systém je nastavený optimálne. 
2. Infraštruktúra, financovanie, kontrolné mechanizmy tak ako sú nastavené, prinášajú 

stabilitu. 
3. Štruktúra mládežníckych súťaž, počty kôl, kvalita súťažných stretnutí, systém postupu 

a zostupu aj počty účastníkov sú nastavené primerane a optimálne. 
4. V žiackej lige uzatvorená súťaž na 3 súťažné ročníky prináša pokoj na prácu 

s talentovanými hráčmi a ich rozvoj pre nich v najdôležitejšom období. Obsadením 
klubmi s licenciou FA a ÚTM je vytvorená rovnováha medzi kvantitou a kvalitou. 

5. Menšie kluby pôsobiace v žiackej najvyššej súťaži boli v minulosti často „trestané“ za 
to, že objavili a vychovali dobrých hráčov a väčšie kluby im ich zobrali k sebe, čo malo 
mnohokrát za následok vypadnutie zo žiackej ligy a stratu dotácie. Súčasný model im 
prináša stabilitu a pokoj na kvalitnú prácu, čo prinieslo aj ten efekt, že Akadémie tieto 
kluby rešpektujú a potrebujú. 

6. Vopred sú jasne stanovené pravidlá súťaže aj licenčného systému mládeže, ktorý je 
hodnotený absolútne transparentne – je zachovaná integrita. 

7. Počet účastníkov, hrací model a z toho vyplývajúci počet kôl v jednotlivých súťažiach 
prináša prehľadnú termínovú listinu bez súťažných stretnutí v strede týždňa 
a vytrhávania detí z výchovno-vzdelávacieho procesu v školách. Zároveň je vytvorený 
priestor na prestávku počas reprezentačných kvalifikačných turnajov a klubovú 
medzinárodnú konfrontáciu. 

8. V dorasteneckej lige je počet účastníkov 14 takmer ideálnym kompromisom medzi 
kvalitou a počtom družstiev. Viac účastníkov na základe skúseností z minulosti vždy 
prinieslo viac problémových družstiev z hľadiska kvality, ale aj finančnej disciplíny. 

 
 
Negatíva: 
 

1. Pri každom systéme neexistujú len pozitíva, preto je každý systém možno vylepšovať. 
2. Vzhľadom k tomu, že licenčný systém mládeže je priamo naviazaný na najvyššie 

mládežnícke súťaže, sú preto aj nespokojní. Jedná sa o kluby, ktoré aktuálne v systéme 



nie sú. Najmä pri získaní licencie ÚTM, ktorá je potrebná na účinkovanie v žiackej 
súťaži, sa môže klubom mimo systém zdať 3-ročná platnosť licencie dlhá. Je potrebné 
byť trpezlivý a zároveň si uvedomiť, že pomýliť sa pri aktuálnej výške dotácie nie je 
pre SFZ jednoduché. Z tohoto dôvodu je potrebné preukázať, že kluby prácu s mládežou 
myslia vážne a na základe toho im je ale ponúknutá možnosť dostať sa do systému na 
minimálne 3 roky (ako príklad, udelenie licencií ÚTM aj počas 3-ročnej doby platnosti 
licencií: FC Košice (aktuálne už licencia FA), FC Lokomotíva Košice, MFK Tatran 
liptovský Mikuláš, FK Pohronie Žiar nad Hronom Dolná Ždaňa (aktuálne už licencia 
FA), FK Dubnica nad Váhom, FC Baník Prievidza, alebo MŠK Novohrad Lučenec, 
ktorý nahradil Akadémiu Juventus Žilina). 

3. Geografické rozdelenie 2. DL od súťažného ročníka 2021 / 2022, ktoré z čisto 
športového hľadiska nezachová pomer kvality v obidvoch skupinách 2. DL rovnaký. 

 
Odporúčania – návrhy na zlepšenie: 
 
Návrhy na zlepšenie fungovania aktuálneho modelu sú navzájom prepojené a nadväzujú na 
seba. V súčasnej dobe máme vytvorený optimálny systém fungovania mládežníckeho futbalu 
na Slovensku s jasnou štruktúrou a jasne definovanými a stanovenými pravidlami. Keďže sú 
tieto podmienky a pravidlá správne nastavené, musíme sa zaoberať slovom „kvalita“. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebežnom hodnotení systému práce s mládežou 
s akcentom na licenčný systém mládeže. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 6: Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a 
výstavbu futbalovej infraštruktúry 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom stave projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 
futbalovej infraštruktúry nasledovne: 

V rámci projektu EURÁ z EURA bol finančný príspevok uhradený v roku 2022 všetkým 
partnerom, ktorí zaslali kompletné vyúčtovanie oprávnených výdavkov do konca novembra 
2022 v zmysle uzatvorených zmlúv. Decembrové vyúčtovania partnerov, ktoré boli predložené 
do konca roka 2023, budú predmetom úhrady v druhej polovici januára 2023. 

Od posledného VV SFZ obdržal SFZ dve žiadosti o zmenu účelu použitia finančného príspevku 
partnerom – konkrétne obcou Brestovany a obcou Plechotice.  



Na základe iniciatívy viacerých partnerov zároveň bolo navrhnuté posunúť termín realizácie 
projektu Eurá z EURA, a to z 30. apríla 2023 do 30. septembra 2023. Predĺženie termínu bude 
reflektovať aktuálne prestoje pri realizácii projektu, ku ktorým došlo napr.  v súvislosti 
s voľbami do orgánov územnej samosprávy, ktoré sa uskutočnili koncom októbra 2022 
a v súvislosti s nárastom cien stavebných materiálov a problémom s dostupnosťou niektorých 
komodít.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave a realizácii projektov 
zameraných na rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

2) VV SFZ schvaľuje žiadosť o zmenu účelu použitia finančného príspevku 
v projekte pre obce Brestovany a Plechotice. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na predĺženie termínu realizácie projektu Eurá z EURA 
z 30. aprílu 2023 na 30. september 2023. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
K bodu 7: Prerokovanie návrhu na zmenu rozhodnutia  o výške členského príspevku a 
návrhu na spôsob použitia vybraného členského príspevku riadnych, pridružených 
a individuálnych členov SFZ  
 
Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala, že v rámci Konferencie SFZ, ktorá sa uskutočnila hlasovaním per rollam 
v dňoch 24. 6.2022 až 29.6.2022 bol ako bod 7. schválený materiál „Rozhodnutie o výške 
členského príspevku a návrhu na spôsob použitia vybraného členského príspevku riadnych, 
pridružených a individuálnych členov SFZ“.   
 
Vychádzajúc z praxe pri rozdeľovaní členských príspevkov týmto predkladám návrh na úpravu 
materiálu a rozhodnutia Konferencie SFZ, ktorým sa zosúladí a precizuje faktický stav 
v súťažiach futsalu so schválenými pravidlami rozdelenia členského. Ak bude tento návrh zo 
strany VV SFZ schválený, predložíme ho na zasadnutie riadnej Konferencie SFZ, ktorá sa 
uskutoční dňa 24. februára 2023. 

Bolo navrhnuté, aby bolo kritérium troch oficiálnych štartov v zápasoch hráčov mládeže do 
U19 vrátane v rámci futsalových súťaží  v súťažnom ročníku 2022/2023 splnené, ak hráč 
štartoval v troch zápasoch podľa uzatvorených zápisov o stretnutí najneskôr do 31.12.2022. 
V rámci prvej tranže rozdelenia členských príspevkov za futsal by boli rozdelené členské 
príspevky uhradené do 31.12.2022 a tieto by boli poukázané po schválení tohto materiálu 
Konferenciou SFZ, najneskôr však 15.3.2023. V rámci doplatenia vybraných členských 
príspevkov v druhej splátke by nedošlo k žiadnej zmene.  



Takáto zmena bude reflektovať skutočnosť, že futsalové súťaže mládeže začínajú až 
v novembri a množstvo hráčov nedosiahne potrebné tri štarty do konca novembra (čo je termín 
pre vybranie členského, ktoré sa má rozdeliť v prvej splátke). Väčšina hráčov zaznamená tri 
oficiálne štarty v zápasoch až v priebehu decembra, takže považujeme za potrebné precizovať 
a modifikovať termín pre dosiahnutie kritéria troch oficiálnych štartov a zároveň v nadväznosti 
na uvedené modifikovať aj termín pre poukázanie prvej tranže vybraných členských príspevkov 
futsalovým klubom.  
 
Momentálne bolo poukázanie členských príspevkov futsalovým klubov kvôli veľkej 
disproporcii pozastavené a s vyplatením sa bude čakať na rozhodnutie Konferencie SFZ. 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh na zmenu rozhodnutia o 
výške členského príspevku a návrhu na spôsob použitia vybraného členského príspevku 
riadnych, pridružených a individuálnych členov SFZ. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 8: Prerokovanie návrhu programu Konferencie SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členom VV SFZ zopakoval základne náležitosti 
zvolania Konferencie SFZ a prípravy programu, následne návrh programu predstavil. 

Podľa čl. 45 ods. 1 Stanov SFZ zostaví generálny sekretár program na základe návrhov 
výkonného výboru, riadnych členov a ďalších oprávnených subjektov podľa stanov. Podľa čl. 
45 ods. 2 stanov SFZ môže byť program konferencie na začiatku konferencie na návrh 
prezidenta, delegáta alebo kontrolóra pozmenený alebo doplnený, ak s tým súhlasí 
nadpolovičná väčšina všetkých delegátov s právom hlasovať (44). 

Podľa čl. 51 ods. 2 písm. i.) Stanov SFZ výkonný výbor pripravuje a zvoláva zasadnutia 
konferencie. 

Podľa čl. 4 ods. 3 a čl. 5 ods. 3 rokovacieho poriadku SFZ výkonný výbor odporučí konferencii 
šiestich členov mandátovej komisie a šiestich členov návrhovej komisie navrhnutých členmi 
VV SFZ a generálnym sekretárom pred konaním konferencie najneskôr na svojom zasadnutí, 
na ktorom rozhodne o zvolaní konferencie. Jeden člen mandátovej komisie a jeden člen 
návrhovej komisie sú zástupcami profesionálneho futbalu, štyria členovia mandátovej komisie 
a štyria členovia návrhovej komisie sú zástupcami amatérskeho futbalu (jeden do každej 



komisie za každý regionálny zväz) a jeden zástupca mandátovej komisie a jeden zástupca 
návrhovej komisie sú pracovníkmi aparátu SFZ, ktorých navrhne generálny sekretár.  

 
Na konferenciu SFZ, ktorá sa uskutoční 24. februára 2023 predkladá GS SFZ tento návrh 
programu: 

 
1. Otvorenie (vrátane vyhlásenia o zvolaní v zmysle stanov, správy mandátovej komisie a 

príhovorov hostí) 
2.    Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisií 

konferencie 
3.    Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ 
4.    Udeľovanie ocenení SFZ 
5. Správa Kontrolóra SFZ za rok 2022 
6. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ na rok 2023 
7. Schvaľovanie návrhu rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2023 
8. Schvaľovanie návrhu na vylúčenie klubov podľa čl. 26 ods. 1 písm. c) Stanov SFZ z 

dôvodu riešenia nároku asociácie na solidárny príspevok a výchovné pri zániku 
členstva v SFZ 

9. Schvaľovanie návrhu na zmenu rozhodnutia o výške členského príspevku a návrhu na 
spôsob použitia vybraného členského príspevku riadnych, pridružených 
a individuálnych členov SFZ 

10. Voľba predsedu prvostupňového orgánu licenčného konania 
11. Voľba podpredsedu prvostupňového orgánu licenčního konania 
12. Diskusia 
13. Informácia o uzneseniach prijatých konferenciou 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh programu Konferencie 
SFZ. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 9: Prerokovanie návrhu rozpočtu SFZ a SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2023 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil členom VV SFZ návrh rozpočtu SFZ 
a SFZ Marketing, s.r.o. na rok 2023: 



 
 

 

 



Čo sa týka navrhovaného rozpočtu SFZ Marketing, s.r.o., ten je v porovnaní s rokom 2022 nižší 
o približne 650.000€ na strane výnosov ako aj na strane nákladov. Výnosy ako aj náklady boli 
v roku 2022 vyššie o organizovanie ME U19. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh rozpočtu SFZ na 
rok 2023. 

2) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh rozpočtu SFZ 
Marketing, s.r.o. na rok 2023. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 10: Prerokovanie návrhu na vylúčenie klubov podľa čl. 26 ods. 1 písm. c) Stanov 
SFZ z dôvodu riešenia nároku asociácie na solidárny príspevok a výchovné pri zániku 
členstva v SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý predstavil zoznam klubov na vylúčenie v zmysle čl. 26 ods. 1 písm. c) stanov 
ako odporučenie na schválenie delegátom konferencie SFZ, ktorá sa uskutoční 24. februára 
2023.  
Člen SFZ v zmysle platnej legislatívy SFZ môže byť vylúčený, ak neprihlásil žiadne svoje 
družstvo do súťaže riadenej SFZ alebo členom SFZ v dvoch po sebe nasledujúcich súťažných 
ročníkoch. O vylúčení riadneho člena alebo pridruženého člena zo SFZ rozhoduje konferencia. 
O vylúčení individuálneho člena alebo čestného člena zo SFZ rozhodujú disciplinárne orgány. 
Vylúčený člen SFZ sa vyznačí v ISSF ako neaktívny.  
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh na vylúčenie klubov 
podľa čl. 26 ods. 1 písm. c) Stanov SFZ z dôvodu riešenia nároku asociácie na solidárny 
príspevok a výchovné pri zániku členstva v SFZ. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



K bodu 11: Schvaľovanie návrhu Smernice o príspevku na činnosť člena Komory SFZ 
pre riešenie sporov  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý predstavil návrh Smernice o príspevku na činnosť člena Komory SFZ pre 
riešenie sporov. O obsahu smernice hlasovalo aj plénum komory SFZ pre riešenie sporov, 
ktorého záver je vo forme rozhodnutia a s jej obsahom sa stotožnilo. 

Medzi základné ustanovenia smernice patrí: 

1. Členovi Komory SFZ pre riešenie sporov (ďalej len “Komora”) patrí za čas strávený 
prípravou, prejednaním a rozhodovaním veci príspevok na činnosť člena Komory 
(ďalej len “príspevok”).  

2. Príspevok predsedu a podpredsedu Komory okrem výkonu činností podľa odseku 1 
zahŕňa aj príspevok za riadenie a správu Komory.  

3. Príspevok patrí členovi Komory odo dňa uzatvorenia zmluvy o príspevku na činnosť 
člena Komory Slovenského futbalového zväzu pre riešenie sporov1 počas celého 
funkčného obdobia.  

4. Príspevok sa prerozdelí medzi  
a) Spravodajcu a  
b) Ostatných členov Komory  

5. Príspevok sa určuje z výšky prijatého poplatku, ktorého výška bola určená podľa 
sadzobníka poplatkov podľa článku 37 Poriadku Komory SFZ pre riešenie sporov 
(ďalej len “Poriadok Komory”).  

6. Nárok na vyplatenie príspevku patrí členovi Komory za právoplatné skončenie 
konania, na ktoré je príspevok viazaný.  

7. Za právoplatne skončené konanie sa považuje konanie, v ktorom nadobudlo 
právoplatnosť rozhodnutie 
a)  o výške trov konania, alebo  
b)  ktorým sa konanie končí.  

8. Príspevok nepatrí členovi Komory za rozhodovanie podľa článku 20 ods. 6 Poriadku.  
9. Príspevok za príslušné konanie je člen Komory oprávnený odmietnuť písomným 

vyhlásením adresovaným tajomníkovi Komory, a to do troch kalendárnych dní odo 
dňa doručenia evidenčného listu za príslušný mesiac.  

10. Príspevok a jeho vyplácanie počas celého funkčného obdobia môže člen Komory 
odmietnuť písomným vyhlásením adresovaným tajomníkovi Komory. Písomné 
vyhlásenie nadobúda účinnosť v mesiaci, v ktorom bolo písomné vyhlásenie člena 
Komory doručené tajomníkovi Komory.  

11. Príspevok členovi Komory nepatrí za konanie, v ktorom bol vylúčený na základe 
článku 15 alebo článku 16 Poriadku Komory.  

12. Príspevok vypláca Slovenský futbalový zväz.  
13. Príspevok je vyplácaný členovi Komory na základe evidenčného listu podľa článku 3.  

Výpočet výšky príspevku: 

1. Výška príspevku sa vypočítava z výšky prijatého poplatku za príslušné konanie.  
2. Základ pre výpočet výšky príspevku, ktorý sa prerozdeľuje podľa odseku 3 a odseku 

4, je 60% z prijatého poplatku za príslušné konanie (ďalej len “výpočtový základ 
príspevku”).  



3. Príspevok sa prerozdelí medzi členov senátu v prvostupňovom konaní nasledovným 
spôsobom:  

a) spravodajcovi prináleží 50 % z výpočtového základu príspevku,  
b) ostatným členom senátu prináleží každému po 25 % z výpočtového základu 

príspevku.  
4.  Príspevok sa prerozdelí medzi členov senátu v odvolacom konaní nasledovným 

spôsobom:  
a)  spravodajcovi odvolacieho konania prináleží 40 % z výpočtového základu 
príspevku,  
b)  členom odvolacieho senátu prináleží každému po 15 % z výpočtového základu 
príspevku.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh Smernice o príspevku na činnosť člena Komory SFZ pre 
riešenie sporov.  

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 12: Schvaľovanie návrhu štatútu Slovenskej Futbalovej Akadémie 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý predstavil návrh štatútu Slovenskej Futbalovej Akadémie. 

V rámci diskusie k tomuto bodu programu boli od členov VV SFZ vznesené pripomienky k 
materiálu, ktorý členovia VV SFZ obdržali a boli to pripomienky najmä technickej povahy. 
Išlo konkrétne o tieto podnety: 

• v Preambule sa pred slovo “storočia" vkladá číslica “20.” 
• v čl. 1 ods. 3 sa vypúšťa slovo “výlučné” 
• v čl. 2 ods. 3 písm. c) sa vypúšťa “a súčasný”  
• v čl. 2 ods. 3 písm. d) sa slovo “aktuálny” nahrádza slovom “súčasný”  

Po úpravách znela textácia štatútu nasledovne: 

Úvodné ustanovenia 
 

1. Štatút Slovenskej Futbalovej Akadémie upravuje najmä poslanie, pôsobnosť a úlohy 
Slovenskej Futbalovej Akadémie, jej zloženie, zvolávanie, vedenie a priebeh rokovania 
komisie, ako aj prijímanie záverov  a riadenie dokumentácie Slovenskej Futbalovej 
Akadémie. 



2. Slovenská Futbalová Akadémia je odbornou komisiou SFZ, ktorá plní úlohy pomocného 
a poradného orgánu SFZ. Slovenská Futbalová Akadémia je vo svojej činnosti nezávislá. 

3. Slovenská Futbalová Akadémia má oprávnenie rozhodovať v rámci Ankety „Futbalista 
roka“ a ostatných ankiet podľa odseku 4 tohto štatútu. 

4. Slovenská Futbalová Akadémia vykonáva svoju činnosť v súlade s poslaním a cieľmi SFZ 
(čl. 3 stanov) a v duchu princípov uplatňovaných v rámci činnosti SFZ (čl. 5 stanov). 

5. Slovenská Futbalová Akadémia je povinná riadiť sa vo svojej činnosti týmto štatútom, 
stanovami a ostatnými predpismi a inými normatívnymi aktami vydávanými orgánmi SFZ, 
UEFA a FIFA. 

Článok 2 
Členstvo v Slovenskej Futbalovej Akadémii 

 
1. Členstvo v Slovenskej Futbalovej Akadémii je dobrovoľné, čestné a bez nároku na 

finančnú odmenu. 
2. Členovia Slovenskej futbalovej akadémie vyjadrili osobitný súhlas s členstvom a 

každoročným hlasovaním v ankete Futbalista roka a ďalších anketách.  
3. Členstvo v Slovenskej futbalovej akadémii je podmienené naplnením minimálne jedného 

z nasledovných kritérií. Členmi Slovenskej futbalovej akadémie sa môžu stať: 
a) slovenský futbalový reprezentant, ktorý dosiahol 50 a viac reprezentačných štartov 

a ukončil aktívnu futbalovú kariéru; 
b) súčasný hlavný reprezentačný tréner mužských a ženských reprezentačných 

výberov SR; 
c) bývalý tréner reprezentačných výberov SR A a SR 21; 
d) súčasný tréner slovenského prvoligového klubu; 
e) doterajší víťaz ankety Futbalista roka, ktorý ukončil aktívnu futbalovú kariéru; 
f) doterajší laureát Siene slávy slovenského futbalu. 

  
Článok 3 

Anketa „Futbalista roka“ 
 

1. Anketa „Futbalista roka“ je duchovným vlastníctvom a imanentnou súčasťou Slovenského 
futbalového zväzu (ďalej len SFZ) ako najvyššieho legitímneho futbalového orgánu na 
Slovensku. 

2. Anketa „Futbalista roka“ je vnútorným vlastníctvom celej futbalovej komunity, 
pozostávajúcej nielen z ľudí a inštitúcií, aktívne pôsobiacich vo futbalovom hnutí, ale aj z 
každého fanúšika a sympatizanta slovenského futbalu, ktorý rešpektuje morálne a etické 
hodnoty spoločnosti a zásady fair-play. 

3. Anketa „Futbalista roka“ nadväzuje na takmer 30-ročnú tradíciu vyhlasovania ankety 
denníka Pravda v spolupráci so Slovenským futbalovým zväzom. 

4. Názov, pod ktorým bude anketa prezentovaná vo verejnej komunikácií, je "ANKETA 
FUTBALISTA ROKA" a anglický ekvivalent označenia znie "PLAYER OF THE YEAR“. 

 
Článok 4 

Spôsob a pravidlá hlasovania v ankete „Futbalista roka“ a ostatných anketách 



 
1. Hlasovanie prebieha elektronicky. Každý člen Slovenskej futbalovej akadémie alebo iná 

osoba oprávnená hlasovať podľa odseku 9 tohto článku (ďalej len „oprávnený hlasujúci“) 
obdrží na svoju osobnú e-mailovú adresu link, na ktorom je k dispozícii elektronický 
hlasovací formulár. Po vyplnení základných údajov (Meno, priezvisko, e-mailová adresa) 
môže hlasovať v ankete „Futbalista roka“ a v ďalších anketách podľa odseku 2. 

2. Oprávnený hlasujúci hlasuje v piatich anketách: 
a) Futbalista roka      Hlasy pre hráčov na 1.-5. mieste; 
b) Cena Petra Dubovského (hráči do 21 rokov) Hlasy pre hráčov na 1.-3. mieste; 
c) Tréner roka      Hlasy pre trénerov na 1.-3. mieste; 
d) Najlepší hráč Fortuna ligy    Hlasy pre hráčov na 1.-3. mieste; 
e) Futbalistka roka     Hlasy pre hráčky na 1.-3. mieste. 

3. Bodové ohodnotenie v ankete Futbalista roka podľa odseku 2 písm. a) tohto článku je 1. 
miesto – 5 bodov, 2. miesto – 4 body, 3. miesto – 3 body, 4. miesto – 2 body a 5. miesto 1 
bod. 

4. Bodové ohodnotenie v anketách podľa odseku 2 písm. b), c), d) a e) tohto článku je 1. 
miesto – 3 body, 2. miesto – 2 body, 3. miesto – 1 bod. 

5. Oprávnený hlasujúci môže dať svoj hlas v danej ankete vybranému hráčovi len raz. V 
prípade, že vpíše rovnaké meno v rámci jednej ankety viac ako jeden raz, hlasovací lístok 
je pre danú kategóriu ankety neplatný v celom rozsahu. 

6. Oprávnený hlasujúci je vopred oboznámený so skutočnosťou, že podrobné výsledky 
hlasovania budú zverejnené po slávnostnom vyhlásení ankety v celom rozsahu. O tejto 
skutočnosti je každý hlasujúci informovaný mailom a táto informácia je tiež súčasťou 
samotného elektronického hlasovacieho formulára. 

7. Pre každý ročník je stanovený oficiálny termín začiatku a ukončenia hlasovania. 
Elektronické formuláre s hlasmi, ktoré hlasujúci odošlú po oficiálne stanovenom termíne, 
sa považujú v celom rozsahu za neplatné. 

8. Za neplatný hlasovací formulár je považovaný každý vyplnený hlasovací lístok, ktorý bol 
preukázateľne odoslaný z inej mailovej adresy alebo iným spôsobom bolo preukázané, že 
hlasovací lístok nebol vyplnený oprávneným hlasujúcim. 

9. Právo hlasovať v ankete „Futbalista roka“, a v ďalších pridružených anketách, majú aj 
vybraní novinári a zástupcovia slovenských médií (printové médiá, webové redakcie, TV 
spoločnosti, rádiá). O ich účasti v hlasovaní rozhoduje v danom roku poverený zástupca 
organizátora ankety, spravidla však riaditeľ mediálneho a propagačného oddelenia SFZ. 

 
Článok 5 

Vyhlasovanie a zverejňovanie výsledkov  
 
1. Výsledky ankety Futbalista roka a ďalších ankiet podľa tohto štatútu sú každoročne 

vyhlasované na slávnostnom galavečere Futbalista roka. 
2. Slávnostnému vyhláseniu predchádza každoročne tlačová konferencia zástupcu 

organizátora ankety, spravidla prezidenta SFZ, na ktorej sú zverejnené výsledky hlasovania 
– resp. desiatky hráčov s najvyšším počtom obdržaných hlasov v abecednom poradí (bez 
konkrétneho poradia). 



3. V rámci tlačovej konferencie podľa odseku 2 sa zverejňuje meno a priezvisko trojíc 
hráčov, trénerov a hráčok s najvyšším obdržaným počtom hlasov v abecednom poradí (bez 
konkrétneho poradia) vo zvyšných anketách, a ďalšie relevantné informácie v súvislosti s 
výsledkami ankety (ankiet). 

4. Podrobné informácie s menoslovom hlasujúcich a ich hlasmi konkrétnym hráčom, 
trénerom a hráčkam v jednotlivých kategóriách, bude zverejňované na webovom sídle SFZ 
krátko po oficiálnom vyhlásení výsledkov ankiet v rámci slávnostného galavečera. 

 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh štatútu Slovenskej Futbalovej Akadémie s pripomienkami 
vznesenými priamo na zasadnutí. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 13: Schvaľovanie návrhu na doplnenie nominačných listín rozhodcov a asistentov 
rozhodcov SFZ pre súťažný ročník 2022/23 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval o doručení návrhu na doplnenie 
nominačných listín rozhodcov a asistentov rozhodcov SFZ pre súťažný ročník 2022/23 od 
Výkonného výboru VsFZ. V zmysle ich hlasovania per rollam č. 1/2023 odporučil Výkonný 
výbor VsFZ zaradiť na nominačnú listinu asistentov rozhodcov p. Samuela Horvátha. 
Nakoľko sú dodržiavané štandardné postupy predkladania materiálov aj cez odborné komisie, 
v tomto prípade Komisiu rozhodcov SFZ, členovia VV SFZ sa dohodli, že predmetný návrh sa 
bude schvaľovať až na februárovom zasadnutí. 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie návrh Výkonného výboru VsFZ na doplnenie nominačných 
listín rozhodcov a asistentov rozhodcov SFZ pre súťažný ročník 2022/23 a prekladá 
schvaľovanie predmetného návrhu na februárové zasadnutie. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



K bodu 14: Informácia o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev SR za obdobie 
celého kalendárneho roka 2022 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
predstavil sumár odohratých zápasov našich reprezentačných výberov za obdobie kompletne 
celého kalendárneho roku 2023. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch reprezentačných družstiev 
SR za obdobie celého kalendárneho roka 2022. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 15: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členov VV SFZ informoval, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ sa uskutočnilo jedno hlasovanie, a to hlasovanie č. 13/22 vo veci 
“Schvaľovanie návrhu Smernice klubového licenčného systému, vydanie 2022”. 
Smernica bola vypracovaná v koordinácii manažéra klubového licenčného systému a 
Legislatívno-právneho oddelenia SFZ. 
 
Svoje stanoviská mali možnosť členovia VV SFZ zasielať v skrátenom termíne do 15. 
decembra 2022 na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou: 
 
Schvaľujem návrh Smernice klubového licenčného systému, vydanie 2022, 
alebo 
Neschvaľujem návrh Smernice klubového licenčného systému, vydanie 2022, 
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu Smernice klubového licenčného 
systému, vydanie 2022. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, z toho všetci 11 hlasovali 
formou “schvaľujem”. 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 
členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi 
riadnymi zasadnutiami VV SFZ. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 



Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 16: Schvaľovanie návrhov na udelenie odznakov SFZ       

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
predstavil návrhy na udelenie odznakov SFZ pre futbalových funkcionárov, ktorí sa v tomto 
období dožívajú svojich životných jubileí. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Eduardovi 
Hricovi, p. Bartolomejovi Magyarovi, p. Pavlovi Šuhajovi, p. Jozefovi 
Hrdličkovi, p. Štefanovi Pastorekovi, p. Ladislavovi Danyiovi, a p. Karolovi 
Ihringovi. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Ernestovi 
Peterkemu, p. Igorovi Repovi a p. Pavlovi Turňajovi. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. 
Vladimírovi Brenčičovi, p. Ervínovi Vladárovi, p. Ladislavovi Dobošovi, p. 
Tiborovi Kučerovi, p. Miroslavovi Fekiačovi, p. Jánovi Šulekovi, p. Jurajovi 
Nemcovi, p. Danielovi Borcovanovi, p. Milošovi Hnilicovi, p. Jánovi 
Rusnákovi, p. Ivanovi Šenšelovi, p. Jánovi Štefanidesovi, p. Tiborovi 
Vojtekovi, p. Jozefovi Havlíčkovi, p. Františkovi Košťálovi, p. Ľubomírovi 
Milanovi, p. Ladislavovi Slobodníkovi, p. Karolovi Bubniakovi a in 
memoriam p. Milanovi Čundrelíkovi. 

Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 17: Diskusia 

Bez diskusných príspevkov.                                  

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 17. januára 2023 v Bratislave: 

 
Uznesenie č. 01/23 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh programu. 

                                                                                                                      T: ihneď 



                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 02/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera SR U19 – vyhodnotenie EURA 
2022. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 
Uznesenie č. 03/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie správu o činnosti za rok 2022 a aktuálnu situáciu v rámci integrity 
futbalu. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 04/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebežnom hodnotení systému práce s mládežou 
s akcentom na licenčný systém mládeže. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 05/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

2) VV SFZ schvaľuje žiadosť o zmenu účelu použitia finančného príspevku v projekte pre 
obce Brestovany a Plechotice. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na predĺženie termínu realizácie projektu Eurá z EURA z 30. 
aprílu 2023 na 30. september 2023. 

                                                                                                                      T: v texte 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 06/23 VV SFZ: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh na zmenu rozhodnutia o výške 
členského príspevku a návrhu na spôsob použitia vybraného členského príspevku riadnych, 
pridružených a individuálnych členov SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 07/23 VV SFZ: 



VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh programu Konferencie SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 08/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh rozpočtu SFZ na rok 
2023. 

2) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh rozpočtu SFZ Marketing, 
s.r.o. na rok 2023. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 09/23 VV SFZ: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh na vylúčenie klubov podľa čl. 
26 ods. 1 písm. c) Stanov SFZ z dôvodu riešenia nároku asociácie na solidárny príspevok 
a výchovné pri zániku členstva v SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 10/23 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh Smernice o príspevku na činnosť člena Komory SFZ pre riešenie 
sporov.  

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 11/23 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh štatútu Slovenskej Futbalovej Akadémie s pripomienkami 
vznesenými priamo na zasadnutí. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 12/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie návrh Výkonného výboru VsFZ na doplnenie nominačných listín 
rozhodcov a asistentov rozhodcov SFZ pre súťažný ročník 2022/23 a prekladá schvaľovanie 
predmetného návrhu na februárové zasadnutie. 

                                                                                                                      T: ihneď 




